
 Mötesagenda 

November 10/11-2022 Kl.18.30 - 20.00 

Domsjö IP 

 

1. Rapport 

Herr - Säsongen som helhet är bra, men slutresultatet var inte till 

belåtenhet. Blev tvåa i serien. Saknas lagledare, materiellare och 

ytterligare en tränare. 

Dam – Blev tvåa i serien. Bra spel.  

Pojkar äldre - Pojkjuniorer hamnade i mitten.  

P-08 har gått bra och slutade tvåa och vann både DM-guld och Lycksele 

soccer cup.  

P-09 vann sin serie. 

Flickor äldre - F-17 gick vidare till sm-slutspel. Tvåa i serien.  

F-07 har gjort en bra säsong spelmässigt och hamnade mitt i serien.  

F-08 gick till slutspelsserien och blev tvåa. Tvåa i Piteå Summergames. 

F-09 gick till slutspelsserien och blev tvåa.  

Pojkar yngre – P-10 och P-11 ska köra allians. 

Flickor yngre – F-10 och F-11 ska köra allians. 

Material äldre och yngre (Bollar, koner o västar Fotbollshallen) - Det 

ligger häckar och det ska läggas i västar och koner i bollkorgen på 

fotbollshallen. 

 

2. Årsplanering  

Se årsplan 

 

3. Samarbetsavtal Modo – Nytt avtal mellan DIF och Modo FF avses 

tecknas för ett år från och med 2023-01-01. Gemensamma lag bildas när 

9-9-spel skall påbörjas. Föreningarna har kvar spelarna i sin förening. 

Matchkläder används på den arena som spelas på. Arenorna används 

varannan match av laget.  

 

4. Årsmötet 

Verksamhetsberättelser och pristagare ska skrivas och utses. 

 



5. Övrigt 

Fotbollssektionen/fotbollsutvecklare? - Ska konceptet finnas kvar eller 

ska det omvandlas till något annat. SISU- har andra idéer som ska 

diskuteras. 

 

 

 

 

 

 

 

 


